

Alte Drucke

**Rerum praeclare || GESTARVM, INTRA, ET EX-||TRA
MOENIA MVNITISSIMAE CI-||uitatis Viennensis, pedestri &
equestri || proelio, terra & aqua, elapso ...**

Wien, 1561

VD16 ZV 27208

Promiscui decursus breVIS EXPLICATIO.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-149595

Promiscui decursus bre-

VIS EXPLICATIO.



Aucis candidi lectores, pro ingenij mei tenuitate verè tamen decursum equitum descripsi, in quo (quemadmodum satis commodè & exactè percœpistis) ostendi omnes, qui in catadromum descenderant, tam illi, qui auitæ nobilitatis clari, quàm isti, qui rebus præclarè gestis, nobilitatem meruere, strenuè fortiterq; decertasse, adeò, vt omnium nobilium calculo approbarentur. Quare his omisissis, ordine omnia literis mandans paucis referam, quo pacto sese in communi decursu gesserint. Postremò itaq; Martiales equites bipartiti, duo circi latera occuparunt: hi dextrum, illi sinistrum, datoq; signo promiscuè decurrere coeperunt, qui quidem conflictus aliquandiu durauit, tamq; atrox ac pertinax fuit, vt ruptarum lancearum fragmenta nonnulla (stupesco referens) sydera cōtigerint, nonnulla hinc atq; illinc magno cum astantium periculo volarint, quæ quidem res non umbratilis pugnæ, sed cruenti cuiusdam belli speciem præ se ferebat.

Quo pacto Agonothe-

TÆ CVPIDINEM SVSPEN-

DI VOLVERINT, QVI POSTEA

tamen intercedente Gynecæo vita do-

natus est, & alijs quibusdam

lectu non iniucundis.



Adenus quàm fieri potuit breuissimè gymnica certamina descripsi: Nunc proximum est, vt illa, quæ ludos consecuta sunt, eadem breuitate perstringam. Sciendum itaq; est, Agonotheras

M ij

Cupidi-